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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVII/20 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 17 grudnia 2020 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) posiedzenie odbyło  

się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). Obradom 

sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy współudziale 

Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 13 obecnych. 

Nieobecni: Radna Katarzyna Kula, Radny Mariusz Grycan. Lista obecności, imienne wykazy głosowań 

oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Aleksandra Walicka-Kotlarska - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2020 r.; 

2) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2020; 

3) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata  

2021-2030: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie nad uchwałą; 

4) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) przedstawienie opinii poszczególnych komisji Rady Miejskiej,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

d) dyskusja, 

e) głosowanie nad uchwałą; 

5) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek 

Miejski w Krośnie Odrzańskim; 

6) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji; 

7) w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Krosno Odrzańskie; 
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8) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z 

o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2024”; 

9) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Łochowice; 

10) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2021. 

8. Informacje i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, naczelników wydziałów Urzędu Miasta, 

kierowników i dyrektorów jednostek podległych. Poprosił o stwierdzenie obecności i quorum. 

Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Nie zgłoszono wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

 

Do pkt. 3  

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do swojej wypowiedzi z ostatniej sesji Rady: „Radna zapyta 

także, czy byłaby możliwość, aby skierowanie na badania laboratoryjne było uznawane w każdym 

laboratorium, a nie wskazanym przez lekarza rodzinnego. Obecnie pacjenci muszą płacić za badania”. 

Stwierdziła, iż z zapisu wynika, iż pacjenci muszą płacić za wszystkie badania. Chodziło o to, iż muszą 

płacić za badania wykonane w innym laboratorium, niż wskazane w skierowaniu. Poprosiła, aby 

uzupełnić to zdanie w protokole.     

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk poinformowała, iż zgodnie ze Statutem Gminy, czas na 

składanie wniosków do protokołu mija dzień przed sesją.   

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 11 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radna Grażyna Myśliwiec) przyjęła do zatwierdzającej wiadomości protokół Nr XXVI/20 z 

przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku. 

Radny Jarosław Lipiński nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym odbywał rozmowy z mieszkańcami oraz wykonywał bieżące obowiązki 

Przewodniczącego Rady. 

W tym miejscu na posiedzeniu nieobecny Radny Jarosław Lipiński. Stan radnych – 12. 
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Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Do pkt. 6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Dokument 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Do pkt. 7 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/223/20 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2020. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/224/20 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2020. 

 

3a) Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje lata 

2021-2030. Budżety, z wyjątkiem roku 2021, mają charakter nadwyżkowy.  

b) Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odczytała uchwałę Nr 561/2020 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 listopada 2020 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 

2021-2030. Dokument stanowi załącznik do protokołu. Dodała, iż opinia dotyczy projektu złożonego 

16 listopada br., gdzie wykonanie zostało wprowadzone według stanu planu na 30 października. Po 

sesji 26 listopada skorygowano wartości o wykonanie na koniec listopada br. Projekt uchwały po 

wszystkich autopoprawkach spełnia wszystkie wskaźniki, zarówno wobec planu III kwartału 2020, jak i 

według przewidywanego wykonania. Sprawozdania sporządzone do końca marca 2021 roku pokażą 

dopiero jak ostatecznie wygląda sytuacja finansowa gminy.   

c) Nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

d)  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/225/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030. 
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4a) Skarbnik Gminy Ilona Ogiba przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 rok. Posiłkowała się przy tym prezentacją. Wydruk 

stanowi załącznik do protokołu. 

b) Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odczytała: uchwałę Nr 560/2020 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 listopada 2020 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 rok oraz uchwałę Nr 563/2020 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 listopada 2020 r. w 

sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 rok. Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że na wspólnym posiedzeniu 

wszystkie Komisje Rady wydały pozytywną opinię na temat projektu uchwały budżetowej Gminy na 

2021 rok. Budżet choć trudny, to jest mocny. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Radny Bartosz Zaborowicz 

powiedział, że Komisja Budżetu zebrała się jeszcze na osobnym posiedzeniu w dniu 9 grudnia br. 

Radni szczegółowo zapoznali się z budżetem na 2021 rok. Budżet, jak co roku jest trudny i w związku 

z pandemią nieprzewidywalny. W przyszłym roku będzie wiele niewiadomych. Budżet jest coraz 

większy, jednak niepokoi fakt, iż gmina jest coraz częściej tylko pośrednikiem w wydatkowaniu 

środków rządowych. Podziękował Pani Skarbnik za profesjonalne przygotowanie projektu budżetu na 

2021 r. Dodał, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej Radna Danuta 

Cierpisz powiedziała, że budżet na 2021 rok został skonstruowany na miarę możliwości finansowych 

gminy. Jest imponujący kwotowo. Stanowi jednak pewną niewiadomą, co przyniesie przyszły rok. 

Stworzenie tego projektu było okupione ciężką pracą. W imieniu członków Komisji złożyła 

podziękowania Pani Skarbnik oraz całemu zespołowi. Przedłożony projekt uchwały, według opinii 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej został opracowany zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa i zaopiniowany pozytywnie. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniują przedłożoną 

uchwałę. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Radna Dorota 

Kwapisiewicz podziękowała Burmistrzowi, Pani Skarbnik za przekazane informacje. Podkreśliła 

przeznaczenie dużej ilości środków na oświatę.  

d) Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że wszyscy są świadomi, iż przyszły rok będzie 

nieprzewidywalny pod względem rozwoju pandemii, jak i społeczno-gospodarczym. Przychyliła się do 

wyrazów uznania dla Pani Skarbnik i całego zespołu. Złożyła Pani Skarbnik życzenia wytrwałości i 

dalszego monitorowania, aby fundusze gminy były wydatkowane w sposób prawidłowy.  

Burmistrz Marek Cebula podkreślił zasługi i wiedzę Pani Skarbnik. Dodał, iż na to, co się dzieje w 

gminie pracuje cały zespół. Burmistrz wierzy, że pomimo problemów w finansach samorządowych, 

Gmina Krosno Odrzańskie sobie poradzi. W 2010-2011 roku, poprzez ogromny dług, gmina prawie się 

zatrzymała. Do ponownego rozkręcenia potrzeba było bardzo wiele energii. Przypomniał pozytywne 

sygnały i działania, które miały miejsce od tego czasu. Podał przykłady: pojawienia się inwestora na 

strefie przemysłowej i stworzenia nowych miejsc pracy, rozwoju firmy Homanit, rozwoju budownictwa 

mieszkaniowego, wykonania projektu dotyczącego infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej za 65 

mln zł. Następnie odniósł się do inwestycji, która rozpocznie się na początku stycznia 2021 r. Chodzi o 

obwałowanie dolnej części miasta. Koncepcja zabezpieczenia mieszkańców przed powodzią powstała 

w 2002 roku. Będzie to przełomowe przedsięwzięcie. Następnie dodał, iż trzeba będzie sobie poradzić 

z tym kusym budżetem. Trzy ostatnie kadencje rady pokazały, iż budowanie w zgodzie przynosi 

efekty. Mieszkańcy mogą powiedzieć, iż są dumni i mieszkają w miejscu, które się rozwija i daje 

nadzieję.      
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e)  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/226/20 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 

rok.  

Burmistrz Marek Cebula podziękował za wyrozumiałość i przyjęcie budżetu na 2021 rok. Dokument 

będzie wymagał ogromnej dyscypliny. Dodał, iż wspólnym wysiłkiem uda się jeszcze zrobić wiele 

dobrego dla mieszkańców gminy.  

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/227/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/228/20 w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Krosno Odrzańskie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/229/20 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Krosno Odrzańskie. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2024”. 

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że plan zawiera wiele kosztownych inwestycji. Wyraziła 

nadzieję, iż wszystko uda się zrealizować.    

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/230/20 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2024”. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Łochowice. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/231/20 w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości 

Łochowice. 

 



6 
 

10) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2021. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk zwróciła uwagę, iż projekt zawiera autopoprawkę. Dołączono 

plan pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych.  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXVII/232/20 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 

2021. 

 

Do pkt. 8 

Radna Grażyna Myśliwiec poruszyła kwestię pogrzebu osoby zmarłej na COVID-19 i świadczeń 

udzielanych z tytułu zgonu przez ZUS. Procedura takiego pogrzebu jest opisana na stronie 

internetowej Resortu Zdrowia. Poinformowała także, iż świadczenie z ZUS jest takie same w 

przypadku zgonu na COVID-19, jak i zgonu z innej przyczyny i wynosi 4 tys. zł. Dodała, iż każdy 

zakład pogrzebowy może dokonać pochówku osoby zmarłej na COVID-19. Poprosiła, aby mieszkańcy 

zwracali uwagę na proponowane usługi, aby nie ponosić niepotrzebnych kosztów.  

Poprosiła, aby zaprosić na sesję Rady, która odbędzie się w styczniu Prezes Zarządu Fundacji na 

rzecz Collegium Polonicum Magdę Tokarską.    

Radny Artur Kozakiewicz złożył podziękowania za udział Burmistrzów, Naczelników, pracowników 

Urzędu, radnych w procesie rewitalizacji, który dobiega końca w dolnej części miasta. Wyraził 

nadzieję, iż wszyscy będą korzystać z tego dobra w odpowiedni sposób. Poprosił, aby Straż Miejska 

miała na uwadze kontrolę tego terenu.  

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że niedawno na oddziale położniczym krośnieńskiego szpitala 

urodziło się tysięczne dziecko. Jest to wielki sukces. Podziękowała Staroście Krośnieńskiemu, 

Burmistrzowi, Radzie Miejskiej, zespołowi lekarsko-pielęgniarskiego. Poinformowała, iż od wczoraj 

powróciła możliwość porodów rodzinnych.   

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że sprawa pogrzebów osób zmarłych na COVID-19 jest 

trudnym tematem. Szukamy rozwiązania, aby pomóc w tej sprawie.  

Podziękował Radnemu Kozakiewiczowi za dostrzeżenie zmian, w związku z rewitalizacją. Osobą 

zaangażowaną w ten temat był Pan Grzegorz Garczyński, obecny Starosta Krośnieński. Stwierdził z 

ubolewaniem, iż jeszcze dzisiaj słychać głosy mieszkańców o zapomnianej dolnej części miasta. 

Nigdy nie było jeszcze takich działań, co obecnie. Rozpoczęło się od konkursu architektonicznego, 

powstał miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego uzgodniony z Lubuskim Konserwatorem 

Zabytków. Braliśmy udział w programach modelowej rewitalizacji. Nie udało się pozyskać środków na 

ten cel. Rozpoczęto realizację takich projektów jak prace w okolicach kościoła, przełożenie kostki 

brukowej na placu. Cały czas trwają starania o dofinansowanie na odbudowę Zamku Piastowskiego. 

Takie inwestycje mają miejsce w rzadko którym mieście. Niedługo rozpoczną się prace związane z 

zabezpieczeniem przed powodzią, których koszt to ok. 120 mln zł. Są pewne oczekiwania 

mieszkańców, których gmina nie może zrealizować. Podał przykład budowy marketu w tej części 

miasta. Być może po wybudowaniu obwałowania, pojawi się szansa na większy rozwój dolnego 

Krosna. Dodał, iż miasto i cała gmina są całością. Żadna jej część nie jest zapomniana.  

Następnie Burmistrz odniósł się do kwestii szpitala. Stwierdził, iż wykonano kawał dobrej roboty. Trwa 

walka o dofinansowania. Rada Miejska w 2020 roku przekazała 300 tys. zł. dotacji na wsparcie 

szpitala. Burmistrz zabiegał o środki z Urzędu Marszałkowskiego. Udało się uzyskać wsparcie na 

poziomie 500 tys. zł. W ramach walki z COVID-19 Marszałek i Zarząd Województwa rekomendowali 

także, aby kolejne 500 tys. zł przeznaczyć na zakupy dla krośnieńskiego szpitala. Niestety opinia 
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Wojewody była negatywna. Szpital nie jest już tzw. covidowym, jednak obsługuje pacjentów, którzy nie 

mogą być leczeni w szpitalach jednoimiennych. Burmistrz nie rozumie tłumaczenia Wojewody. Wyraził 

nadzieję, że opinia zostanie skorygowana. Podziękował Zarządowi szpitala i całemu personelowi oraz 

Staroście Krośnieńskiemu i Powiatowi za sprawny nadzór nad szpitalem.     

Radna Kazimiera Potocka złożyła wyrazy uznania za pomysłowość i ustawienie czerwonego serca 

na nakrętki. Mieszkańcy zaproponowali zbieranie puszek po napojach. Środki ze sprzedaży mogłyby 

zasilić budżet gminy.    

Burmistrz Marek Cebula poinformował, iż jedno z serduszek ufundował Radny Bartosz Zaborowicz, 

a drugie firma Homanit. Podziękował sponsorom.          

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski złożył życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

Do pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11.25 stwierdził: „zamykam obrady  

XXVII sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


